
Rondvraag

Commissievergadering Samenleving & Bestuur d.d. 6 april 2023

Inleiding: 

Afgelopen week werden wij, door een bericht op Social Media, verrast door een bericht van 
Campus Uden. Per direct zou de Campus beëindigd worden. Gelukkig na wat 
telefoonverkeer bleek 1 April aangegrepen te zijn om een punt te maken! Campus Uden 
gaat gelukkig door, maar het punt blijft overeind; steun voor jongeren is hard nodig! 
Inmiddels heeft de Campus Uden in Maashorst zich stevig bewezen als de Ontmoetingsplek, 
de plek waar je kunt Ontdekken, Ontwikkelen en ook echt Oogsten voor de jeugd van onze 
gemeente, ook als het moeilijk is. Velen weten inmiddels de Campus te vinden, voor hun 
netwerk, voor hun stageplek, voor hun talentontwikkeling, voor steun etc. etc. Vele 
maatschappelijke partners, inclusief de gemeente, zijn er bij betrokken. Er is inmiddels een 
conceptbook Campus Uden waarin de visie en het jaarplan is neergelegd wat waarborgt dat 
al hetgeen tot nu toe bereikt, een goed vervolg kan krijgen. Sinds kort is het een zelfstandige 
stichting met een stevig bestuur. Toch blijkt het nog erg lastig om duurzaam de Campus 
Uden te (waar)borgen  door financiële ondersteuning. Temeer nu zowel ambtelijke  als 
bestuurlijke rugdekking blijkt te ontbreken.

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de fractie van de VVD de volgende vragen:

Vragen:
1. Heeft het college inmiddels kennis genomen van het ingediende conceptbook en 

jaarplan 2023?
2. Kan het college zich vinden in deze visie die dit document voortbrengt? 
3. Vindt het college dat de Campus bestaansrecht heeft? 
4. Is het college zich bewust dat het team achter de Campus zich door het langdurige 

traject inmiddels gedemotiveerd zelfs bijna –lamgeslagen-voelt zij wel vanuit alle 
domeinen met de gemeente samenwerkt en bevraagd wordt maar uitgesproken 
steun om deze plek basis en bestaansrecht te geven tot nu toe uitblijft?

5. Weet het college dat de middelen die nodig zijn om de Campus te laten 
voortbestaan voor een overgroot deel gedragen wordt door ondernemers die de 
Campus ondersteunen en dat de verhouding met de drie O’s Overheid, 
Ondernemers en Onderwijs echt volledig scheef is? Ook hier de vraag hoe kan dit 
verbeterd worden? 

6. Het college weet dat in het bestuursakkoord de Campus goed benoemd staat maar 
dat de uitwerking ver achterblijft. Hoe kan dit? 

7. Hoe gaat het college deze beleidsperiode de Campus daadwerkelijk ondersteunen? 
De Campus krijgt graag weer het gevoel dat zij een volwaardige gesprekspartner zijn 
voor- en binnen onze gemeente.
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